
Wypowiedź nowego Dyrektora LP

Dodano: 02.12.2015

W nagraniu wypowiedzi Konrada Tomaszewskiego znalazł się też fragment na temat zuli...

 

Na  popularnym  serwisie  youtube  pojawiła  się  wypowiedź  Dyrektora  Generalnego  LP
dotycząca  wizji  działań  rozwojowych  zaplanowanych  na  czas  kadencji.  Jak  można  się
domyślać, jest też trochę na temat przedsiębiorców leśnych i współpracy z nimi:

 

 

 

Fragment dotyczący przedsiębiorców leśnych około 2 minuty nagrania.
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